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1. Welkom 
De voorziter (Kelly)  heet iedereen van harte welkom. 

 

2. Opening 
Kelly opent de vergadering.  

 

3. Mededelingen 
Mirjam deelt mee dat ze een mail naar Lisete, de contactpersoon van een andere ASD hee�  
gestuurd  n.a.v. ac�e 34. Daarin vraagt ze of het mogelijk is om een stukje scholing voor ASD  
Uitgeest te verzorgen. Hoe met vraagstukken om te gaan aangaande de par�cipa�ewet etc.  
en contacten met instan�es (Zaffier) etc. Een aantal avonden zou mooi zijn.  
Lisete hee� een mail met vragen (ook over de mogelijkheid van een vergoeding) terug  
gestuurd aan Mirjam en Kelly gaat zich hierover  buigen. Hij zet ook de mailwisseling op ASD  
Plaza ter inzage voor de ASD leden Uitgeest.  
Daarnaast zal hij met Vicky overleggen wat de mogelijkheden budgetair zijn en dan een  
mail terugsturen aan Lisete.        Ac�e 34 Kelly
     
 

4. Vaststellen agenda. 
De agenda wordt hierbij vastgesteld. 

 

5. Gesprek met René Oud (wethouder) en Ying Hung Lee (Zaffier) hoe  
verder na het overleg van afgelopen vergadering?  
Kelly vraagt zich af hoe we nu verder gaan als ASD. Nemen we de handreiking aan van de  
Wethouder en Ying? De wethouder hee� stukken verstuurd naar Kelly en deze gaat Kelly  
verwerken op ASD plaza.          Ac�e 40 Kelly 
 
 

Datum 5-6-2023 
Tijd 20.00-22.00 
Locatie Gemeentehuis Uitgeest, Middelweg 28  
Deelnemers Kelly Hoogeland (voorzitter), Richard Schmitt, Mirjam Leppeltak, Sam Samsoedien, 

Vicky Fasten (Ambtelijk Secretaris BUCH) 
Afmelding Joep Brasser, Charles Wilffert 
Notulist Monique van Ling 
Status Definitief 
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• Een vergadering van Zaffier bijwonen willen de leden wel. Besloten wordt met 2 leden  
een keer aan te sluiten. Wat gaat het brengen en wat voor meerwaarde hee� het?  
Per keer overleggen we hoe we er verder mee willen. 
Kelly zoekt contact met Ying om na de zomer een vergadering bij te wonen. 
Mirjam wil wel bij een overleg aanwezig zijn. Samen met Kelly. Gaan ze inplannen. 
Kelly gee� het door aan Ying.     Ac�e 41  

Mirjam/Kelly 
 

• Ook het advies van de Wethouder wordt opgevolgd. Een analyse opvragen van klanten 
Van Zaffier. Hoeveel mensen hebben een bijstandsuitkering? Hoeveel nieuwe inburgers  
hebben we? Hoeveel mensen hebben schulden? Etc.  
Richard en Kelly formuleren de vragen en Vicky zal deze na het zomerreces bij het college  
neerleggen. De antwoorden bespreken we na zomer in een ASD vergadering.  Ac�e 42
           Richard/Kelly/ 

Kelly is heel benieuwd naar de uitkomsten (output) van de Gebiedstafels.  
Vicky leg uit dat de Gebiedstafels geweest zijn en wat het inhield.  
Verschillende disciplines uit het Sociaal Domein zaten bij elkaar aan tafel om te discussiëren over  
vraagstukken waar ze tegen aan lopen en die leven in de samenleving. 
Thema’s werden per onderdeel weergegeven en daar zijn discussies over gevoerd. Er zijn  
A3 borden met informa�e volgeschreven en veel aantekeningen gemaakt. Wat opviel was dat 
veel directeuren bij scholen aan de AVG vastziten en moeilijker informa�e kunnen delen. 
Dit kan beperkingen opleveren met het bieden van hulp op maat. 
Vicky is bezig met een aantal collega’s een nieuw plan te schrijven n.a.v. de informa�e die uit de  
Gebiedstafels is gekomen om subsidie te krijgen. Er is een 0 me�ng 2023 gemaakt en plannen  
voor de aankomende 4 jaar. Ze rapporteren aan de hand van die me�ng en gaan het zo inzeten  
legt Vicky uit. 
 
Mirjam merkt op dat ze een paar jaar geleden ook hee� deelgenomen aan een soortgelijk  
ini�a�ef onder een ander naamvoering en daar is niets uit voort gekomen.  
Dit geldt ook voor Sam. Kelly hee� aan de huidige Gebiedstafels deelgenomen en  
vond het een leerzame ervaring.  
 
Kelly stelt voor om de output van de Gebiedstafels op de agenda van 3/7 te zeten.   Ac�e 43 Kelly/ 
Vicky zal dan e.e.a. vertellen over de uitkomsten van de Gebiedstafels.     Vicky 
 
Besloten wordt om in augustus niet te vergaderen als ASD. Het zomerreces van de gemeente 
Is van 22-7 tot 1-9-2023. 4-9-2023 is de eerste vergadering van de ASD Uitgeest weer. 
 

6. Notulen vorige vergadering 
Richard merkt op dat de Link naar de Notulen niet werkt in de agenda-aankondiging van 
Kelly. Dit zal Kelly oplossen.         Ac�e 45 Kelly 
Verder zijn er geen opmerkingen en wordt het verslag vastgesteld door Kelly. 
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7. Ac�epunten/Adviezen 
 
Ad 10  Richard is er nog mee bezig.  
Ad 13 Indexering ASD. Volgens Vicky wordt er niet ieder jaar geïndexeerd. Ze hee�  

met Heiloo en Bergen contact gehad. Ze willen budget het budget verhogen op  
basis van de behoe�e die er per ASD is. Alle ASD’s gaan een begro�ng maken.  
Volgens verordeningen en huishoudelijk reglementen mogen ASD’s zelf bepalen  
waar ze het budget aan besteden. Kelly en Richard gaan een begro�ng opstellen.  
Wat zijn de behoe�en aan bijv. bijscholing en welke vaste lasten zijn er?   Ac�e 13 Kelly/ 

Richard  
 
Ad 4 Volgens Richard hebben zich geen nieuwe leden voor de ASD aangemeld.  

Mirjam raadt aan om de ASD te laten interviewen door de OSU  
(Omroep S�ch�ng Uitgeest). Kelly gaat hier nog even over nadenken. 
Afgesproken wordt dat de vacature na het zomerreces opnieuw online wordt 
gezet door Richard.         Ac�e 4 

Richard 
(Reminder) 

 
Ad 15  Foute informa�e op link ASD webpagina gemeente over klachten die bij ons gemeld  

kunnen worden, wat niet klopt. Mirjam checkt het nog even ter plekke en het staat  
nu goed. Kan van lijst af. (ac�e Monique) 

 
• Kelly vraagt wie verzorgt dat de verslagen (Notulen ASD) gepubliceerd worden.  

Vicky gaat dit navragen.      Ac�e 46 Vicky 
 

• Op de ASD pagina van de gemeentewebsite Uitgeest staat tel 0251-361156 als  
contactnummer voor de ASD. Vicky gaat checken of dit nog klopt.    Ac�e 47 Vicky 

• Mogelijk dat we in de toekomst een emailadres toevoegen en daarom gaan  
we nadenken hoe we de website gaan gebruiken en dit een keer bespreken op een  
vergadering.          Ac�e 48 allen 
 
Ad 17  Jaarverslag bijna klaar. Kelly en Richard maken het af voor volgend overleg. 
Ad 21  Kan eraf (ac�e Monique) 
Ad 23  Kan eraf. Monique vraagt aan ASD Bergen of Kelly een keer een vergadering 

mag bijwonen.      Ac�e 23 
Monique 

Ad 26  Volgt z.s.m. 

Ad 29  Vastleggen via Vicky. Binnen 2 weken leveren Kelly en Charles voorstel aan bij  
Vicky. BUCH-breed wordt het genomen. Het College gaat over het budget. Ac�e 29 Kelly/ 

Charles 
(Reminder) 

Ad 30  Richard hee� div. types en merken gevonden. Hij kan het aan de Wethouder  
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doorgeven als keuze gemaakt is. 
 

Ad 31 Richard hee� dit nagevraagd, gaat niet lukken. Kan eraf. (ac�e Monique) 
 
Ad 32  Laten staan en na de zomer gaan we het finetunen. 

Vicky hee� collega gesproken die veel werkbezoeken voor de Wethouder 
inplant. Vicky gaat het na 15/7/2023 met René opnemen.   Ac�e 32 Vicky 

Ad 34    Mag van agenda af als ac�e voltooid is. 
Ad 35   Notulen en agenda ASD doorsturen aan Ying en vice versa. 
 Monique zal dit doen en Ying ook verzoeken om de agenda en Notulen Zaffier 
 Cliëntenraad bijeenkomsten zoals afgesproken. Kelly gee� Monique 

Mailadres Ying.         Ac�e 35 Kelly/ 
          Monique 

Ad 36  Wordt aan gewerkt 
Ad 37 Vragen aan Ying om agenda Zaffier (zie punt 35, dit samenvoegen)  

(ac�e Monique) 
Ad 38  Bestuurlijke planning 2023 toetsen aan de huidige stand van zaken. Vicky zal deze  

nog een keer doorsturen naar de leden ASD en Kelly publiceert planning ook op  
ASD Plaza.         Ac�e 38 Vicky 

Kelly 
Ad 39  Is opgelost, kan van de lijst. 
 

8. Ingekomen stukken 
 
Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

9. Rondvraag 

• Mirjam benadrukt dat ze heel graag op �jd wil beginnen met de vergadering. 
• Kelly stelt dat alle gegevens van de ASD leden nu bekend zijn bij de gemeente zodat de BUCH 

over kan gaan tot uit de uitbetaling van de onkostenvergoeding/vrijwilligersvergoeding. 
Aan het eind van het jaar volgt transparan�e waar het algemene budget aan wordt 
uitgegeven. 

 

10. Slui�ng 

Kelly sluit de vergadering. 
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ACTIEPUNTEN: 
Nr Welke actie: Betreffende/wie: Wat is er nodig: Voortgang: 

1 Computer Sam Sam Sam zoekt uit wat hij exact 
nodig heeft (evt. met advies van 
Visio, Optelec en de Wmo) en 
koppelt dit terug. Ook of 
Supernova op een evt. 
leenlaptop mag worden 
geïnstalleerd. 

6/2: Sam heeft WMO 
gebeld, is niet de juiste 
route. Robert gaat kijken of 
Sam zijn laptop mag lenen 
en komt er binnen 2 weken 
op terug. 3-4 : dit 
agendapunt verwijderen als 
pc is aangeschaft. Zie punt 
30 

3  Advies IBK ASD/Gemeente ASD wordt uitgenodigd voor 
gebiedstafels, vinger aan de pols 
houden 

6/2: uitnodiging op 6/3 
voor de bijeenkomst. 
Richard en Kelly gaan 
erheen. Horen we later 
meer van. 

4 Vacatures nieuwe leden Richard Nieuwe vacaturetekst opstellen 
o.b.v. archief en uitzetten via 
div. kanalen 

6/2: zijn bezig de tekst te 
completeren en laatste 
commentaar nog laten 
geven door de leden ASD 
volgende week. Daarna 
uitzetten. Kan van lijst af als 
agendapunt 31 is 
opgevolgd.5-6: vacature na 
zomerreces opnieuw online 
zetten misschien in 
combiverhaal met de 
Burgemeester. 

5 ING Kelly/Mirjam Gegevens voor toegang tot 
rekening  

6/2: Kelly gaat het regelen 
met ING samen met Mirjam 

10 Wmo concept advies opzoeken 
over communicatie 

Richard Richard zoekt e.e.a. verder uit 
en deelt het en als agendapunt 
voor volgende vergadering om 
wellicht ongevraagd advies uit 
te brengen. 

Februari 6/2 
Richard: deze info moet bij 
Sieb vandaan komen. 
Richard gaat dit vragen aan  
Sieb. 3-4: Richard heeft 
gegevens voorbeelden 
adviezen op USB stick, gaat 
ze nu op plaza zetten als 
voorbeeld. 8-5: Richard is er 
nog mee bezig. Idem op 5-6 

11 Ongevraagd advies voor 
regiovervoer? 

Allen In de gaten houden wanneer 
aanbesteding weer gaat lopen 
(bestuurlijke kalender) 

Open  
 
 

13 Indexering ASD vergoedingen Robert Voorstellen om te bespreken 
met overige ASD’s en dan evt. 
agenderen voor BUCH brede 
ASD vergadering. 
3-4: Kelly heeft met Agnes 
gepraat, de Indexering is 
uitgevoerd. Onduidelijk wat er 
uit de indexering is gekomen en 
of het met terugwerkende 
kracht is. 

6/2 Robert heeft een mail 
aan Agnes Brokers gestuurd 
hoe andere ASD-en dit 
regelen. Zodra hij een 
antwoord heeft vernemen 
we dat van Robert. 3-4: 
Richard gaat nogmaals 
vragen wat de indexering is 
en of het met 
terugwerkende kracht is. 8-
5: moet nog langs College 
volgens Vicky, Ze gaat 
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5-6: Vicky heeft met andere 
raden contact gehad. Iedere 
ASD stelt eigen budget op.  

tijdsindicatie opvragen 
z.s.m. 5-6: Kelly en Richard 
gaan begroting opstellen 
voor uitgaven ASD z.s.m. 

17 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Jaarverslag Kelly Bundelen met 16. 5-6: verslag is 
bijna klaar. 

Maart 6/2: Kelly begonnen 
met inleidend stukje. In 
bibliotheek Sharepoint te 
lezen voor iedereen. 3-4: 
Kelly gaat inleidend stukje 
jaarverslag versturen aan 
ons met verzoek om 
commentaar. 8-5: is rond, 
Kelly stuurt z.s.m. link aan 
allen ter inzage. 5-6: Kelly 
en Richard maken 
jaarverslag af voor 3-7 

20 Training participatiewet op 19 
januari 
 
 

Richard/Mirjam Richard stuurt link door, er mag 
1 deelnemer naar toe kosteloos 

6/2 Charles is het gaan 
volgen. Interessante 
training. Wil meer kennis 
over de participatiewet 
opdoen. Mirjam gaat 
bekende uitnodigen voor 
meer uitleg over wet?  

23 Verzoek aan ASD Bergen of Kelly 
een keer een vergadering mag 
bijwonen. 

 
Monique 

. 5-6-2023: voormalige actie 
mag eraf. Monique gaat het 
voor 4-9 vragen aan ASD 
Bergen  

26 USB stick van Sieb overzetten naar 
SharePoint 

allen Richard samen met Kelly Voor 8-5. Is nog niet 
gebeurd, nu voor 5-6 is de 
afspraak z.s.m. 5-6: z.s.m. 
wordt de actie voltooid. 

29 Opstellen budget ASD komend 
jaar (inclusief trainingen) 

 Kelly vraagt of Richard, Charles 
en Mirjam hierover kunnen 
nadenken. 
5-6: Dit zal vastgelegd worden 
via Vicky. Charles en Kelly 
leveren binnen 2 weken voorstel 
aan bij Vicky. 

3-4: Richard, Charles en 
Mirjam komen hierop terug 
op volgende vergadering.  
8-5: budget is bekend 
volgens Kelly, nu 
verdeelsleutel maken. 
Pakken Charles en Kelly op. 
5-6-2023: z.s.m. 

30 Laptop kopen voor Sam (budget 
tot 500 euro) 

 Kelly en Richard gaan hiernaar 
kijken i.s.m. Sam 
5-6-2023 Richard en Sam 
hebben div. types gevonden. 
Geven het aan de wethouder 
door als ze een keuze gemaakt 
hebben. 

3-4: Voor 8-5 laptop 
aanschaffen. Nog niet 
gelukt op 8-5 wordt z.s.m. 
opgepakt. 
5-6-2023: z.s.m  

32 Nadenken over informele/semi-
ludieke manier om kennis te 
maken met het nieuwe college. 

 Vicky/wethouder 
Vicky gaat het na 15/7/2023 
met Wethouder bespreken 

3-4. graag met voorstellen 
aan Kelly komen voor 8-5 
8-5: kan evt via een 
werkbezoek dat gepland is 
door college of  bij een 
raadsvergadering. Vicky 
herinnert wethouder om 
met voorstel te komen. 
5-6-2023: volgt 
waarschijnlijk voor 4-9. 
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34 Mail met vragen Lisette (kennis 
Mirjam) betreffende stukje 
scholing ASD beantwoorden. Ook 
met Vicky overleggen wat 
mogelijkheden budgettair zijn 

 Kelly/Vicky 5-6-2023; z.s.m. 

35 Notulen en agenda naar Ying van 
Zaffier sturen en ook Ying vragen 
om agenda en Notulen CAR 
(inclusief vergaderschema) met 
ons te delen. Kelly geeft Monique 
mailadres Ying 

 Kelly/Monique Vanaf nu agenda en 
notulen delen met Zaffier 
iedere maand. 5-6-2023: 
voor 3-7-2023 

36 Analyse klanten van Zaffier 
opvragen om te prioriteren voor 
welke doelgroep we mogelijk een 
advies gaan uitbrengen. 

 Kelly Voor 5-6-2023 
5-6-2023: wordt aan 
gewerkt. 
 

38 Overzicht maken over 
onderwerpen waar mogelijk een 
advies over gegeven kan worden  

5-6-2023: 
bestuurlijke 
planning 2023 
toetsen aan 
huidige stand van 
zaken. 

Vicky zal de planning nogmaals 
doorsturen naar de ASD leden 
en Kelly zet planning op ASD-
Plaza 

Voor 5-6-2023 
5-6-2023: z.s.m.door Vicky 
en Kelly 

40 Stukken wethouder verwerken op 
ASD Plaza 

Kelly 
 

 Voor 3-7-2023 

41 Ying van Zaffier contacten met het 
verzoek dat Kelly en Mirjam een 
CAR vergadering willen bijwonen . 

Kelly/Mirjam  Voor 3-7-2023 

42 Vragen formuleren om een 
analyse op te vragen van klanten 
Zaffier en daarna naar Vicky 
sturen die het bij het college zal 
neerleggen. 

Richard/Kelly/Vic
ky 

 Voor 4-9-2023 

43 Agendapunt voor 3-7-2024: 
Output Gebiedstafels Uitgeest  
Vicky zal dit toelichten 

Kelly zet het op 
de agenda 

Vicky zal de uitkomsten 
toelichten 

Voor 3-7-2023 op agenda 
zetten 

45 Link in Agenda naar notulen 
activeren 

Kelly  Voor agenda 3-7-2023 

46 Navragen wie verzorgt dat de 
Notulen ASD Uitgeest 
gepubliceerd worden 

Vicky zal dit doen  Voor 3-7-2023 

47 Checken op tel nr gemeente 
website ASD 0251-361156 nog 
klopt als contactnr ASD Uitgeest 

Vicky  Voor 3-7-2023 

48 Nadenken hoe we de website ASD 
gaan gebruiken in de toekomst. 
Ook een emailadres toevoegen? 

allen  Voor 4-9-2023? 

 

 


